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Memorandum 

 

 

Datum :  1 oktober 2012 

Aan :  Statencommissie Ruimte Groen en Water 

Van :  Drs. R. E. De Vries   

Onderwerp :  Verlenging Convenant Interprovinciale Drinkwaterlevering 

 

Geachte commissie, 

 
8 februari 2011 hebben Gedeputeerde Staten (vertegenwoordigd door toenmalig gedeputeerde J. Binnekamp) het 

convenant verkenningen interprovinciale drinkwaterleveringen ondertekend. In dit convenant zijn afspraken 

gemaakt tussen drinkwaterbedrijf Vitens en 7 provincies over gezamenlijk uit te voeren verkennende 

onderzoeken naar de mogelijkheden van interprovinciale drinkwaterleveringen. Het convenant komt voort uit de 

Lange Termijn Visie Wininfrastructuur 2010-2040 "Zicht op water" van drinkwaterbedrijf  Vitens. Conform het 

convenant zouden de verkennende onderzoeken 1 januari 2013 gereed zijn en op die datum eindigt ook het 

convenant.  

 

U bent hierover geïnformeerd tijdens de vergadering van uw commissie op 4 april 2011. Uw commissie heeft 

toen ook aangegeven geïnteresseerd te zijn in de uitkomsten van de verkennende onderzoeken. 

 

Onlangs heeft drinkwaterbedrijf Vitens ons per brief te kennen gegeven dat de uitvoering van het convenant om 

diverse redenen vertraging opgelopen heeft. Vitens verwacht dat de resultaten van de verkennende onderzoeken 

niet op 1 januari 2013 beschikbaar zullen zijn, maar op 1 juli 2013. Vitens heeft ons voorgesteld om de looptijd 

van het convenant te verlengen tot 31 december 2013. Als redenen geeft Vitens dat het onderzoeksplan ruim een 

half jaar later opgeleverd is, dat een extra knelpuntenanalyse wordt ingebouwd en dat verlenging ruimte geeft om 

een zorgvuldig bestuurlijke besluitvormingsproces te doorlopen in de 2e helft van 2013 

 

Wij hebben ingestemd met het voorstel van Vitens. De opgelopen vertraging in de verkennende onderzoeken is 

natuurlijk niet wenselijk, maar leidt zeker niet tot risico’s ten aanzien van de drinkwatervoorziening. De 

verkennende onderzoeken gaan oplossingsrichtingen geven voor problemen die pas op langere termijn op ons af 

komen. Ook met de opgelopen vertraging is er voldoende tijd om in de jaren na afronding van de verkennende 

onderzoeken vervolg te geven aan de verkenningen en concrete oplossingen uit te werken. Om te komen tot de 

meest optimale oplossingen waarbij in de toekomst ons drinkwater bereid en geleverd kan worden tegen de 

laagst maatschappelijke kosten, hechten wij veel waarde aan een zorgvuldig onderzoek en proces.  

 

Uiteraard zal uw commissie bij het beschikbaar komen van de onderzoeksresultaten (naar verwachting in de 2e 

helft van 2013) geïnformeerd worden over deze resultaten.  

 

 

 

 


